

Styrelsemöte Djäkneboda Byaförening 2013-08-05

Närvarande Styrelse: Sören Nordgren, Antony Wiklund, Vivianne Backman, Viktoria Wahlström, David Jonason

Närvarande från Byrådet: Åsa Isberg, Stefan Kärnestad och Mikael Lundström

1. Mötet öppnades av ordförande.
2. Antony och David valdes till justerare.
3. Ekonomi
4. Ca 100 000 i likvida medel finns i föreningen.
5. Vi har haft ca 4000 kr i hyresintäkter hittills i år.

Det har inkommit faktura från Tojo och för grusleverans och lekutrustning. Faktura för Eljobb för fontänen, virkesfaktura från Mats och från Marcus saknas ännu.

6. Vi beslutar att köpa in en flaggstång. Stefan Kärnestad och Mikael Lundström ansvarar för det.
7. beslut om inköp av grus till parkering
8. Vi beslutar att köpa in ett lass sand och jord, med samma leverans. Markduk från David.
9. Vi beslutar att köpa in en grilltunna. Viktoria ansvarar för inköpet.
10. Arbetsdag beslutas till onsdag den 11:e september kl. 18.00. Då ska vi:
 - Ut med sand under lekställningen
 - Dressa gräsmattan, avgränsa och så gräsfrö.
 - Gräva brunn
 - Ev. resa flaggstång
 - Röjsågsarbete

Viktoria ansvarar för att informera om arbetskvällen.

11. Nostalgiträff 30 augusti. Bo Jonsson berättar om evenemanget. Veteranbilar ställs ut. "Jag och Jonny" spelar musik.
Byn har möjlighet att tjäna lite pengar och "krydda" evenemanget med försäljning och aktiviteter.
Vi beslutar oss för att sälja hamburgare och fika. Mikael och Stefan ansvarar för hamburgeriet. Åsa hjälper till med inköpen.
Ej beslut vem som ansvarar för fikat. ViviAnne, Gudrun, Åsa och Viktoria bakar. Vivi och Gudrun bullar. Viktoria och Åsa långpannekaka. 40 kr för hamburgare och dricka.
Stefan lånar tält ifall det blir dåligt väder.
Lotteri?
Träff kvällen innan kl. 18.00 för att ställa i ordning.

12. Medlemsmöte 22/9?

Vi diskuterar ifall vi ska ha medlemsavgift eller inte. För och nackdelar med båda. Sören tar reda på ifall vi behöver en faktisk avgift, utifrån juridiska termer.

Vid mötet bör vi ha tagit fram ett förslag på organisationsupplägg för byaföreningens styrelse respektive byarådet.

Ska byggföreningen avslutas och pengar skänkas till byaföreningen?

13. Övriga frågor

- Datum nästa Allsång. Inget beslut taget.
- Ska vi fortsätta ha en hemsida? Glest mellan uppdateringarna ser inte bra ut. Vore bra med fler administratörer. Till nästa möte tar vi reda på vad den löpande kostnaden för "space2U" är. Vi föreslår att Peter är med vid nästa möte.
- Förslag att vi monterar en dusch utomhus. Bra förslag enligt alla.
- Vore det lämpligt med draperi/skyrke för omklädningsbåsen. Man ser rakt in.
- Vi kommer att behöva bygga någon form av förvaring för bord och stolar från Sjöstugan.
- Låda på gång (?)

14. Mötet avslutas.

Ordförande Sören Nordgren

Sekreterare Viktoria Wahlström

Justerare Antony Wiklund

Justerare David Jonason